

**香港貿發局香港書展及香港運動消閒博覽
延長開放時間安排**

致：各參展商

受風暴影響，香港書展及香港運動消閒博覽於 7 月 23 日延至下午 3 時 20 分開放予公眾參與。大會向參展商諮詢意見後，在客觀條件容許下，為惠及參展商及參觀人士，宣布延長香港書展及香港運動消閒博覽如下：

	調整後開放時間	
	香港書展	香港運動消閒博覽
7 月 24 日 (星期一)	上午 10 時至下午 11 時	上午 10 時至下午 9 時
7 月 25 日 (星期二)	上午 9 時至下午 7 時	上午 9 時至下午 7 時

請注意：

- 7 月 25 日現場售票處停止售票時間為下午 5 時 30 分，下午 6 時 15 分停止進場。
- 由於撤館日(即 7 月 25 日)開放時間延長至晚上 7 時，敬請各參展商盡快執拾貨物，加快完成撤館流程，以免影響隨後展覽會之進場安排。
- 在撤館當天如需要進入會展中心卸貨區，貨車/輕型客貨車進場時間將按車輛許可証上的時間順延 2 小時。請依照車輛許可証上已順延之時間先前往青衣之車輛等候處排隊，方可前往灣仔會議展覽中心之裝卸區。

以上安排乃本局與各相關單位研究後而得出的最可行方案，感謝 貴公司配合及體諒。

**HKTDC Hong Kong Book Fair and Hong Kong Sports & Leisure Expo
Arrangement on Extending Open Hours**

To: All exhibitors

Affected by the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8, Hong Kong Book Fair and Hong Kong Sports & Leisure Expo closed briefly and re-opened to the public at 3:20 p.m. on 23 July 2017. After consulting the exhibitors and consideration of objective conditions, HKTDC announces to extend the opening hours of the two fairs for the benefits of the exhibitors and visitors. The adjustments are as below:

	Adjusted Opening Hours	
	Hong Kong Book Fair	Hong Kong Sports & Leisure Expo
24 July (Monday)	10am-11pm	10am-9pm
25 July (Tuesday)	9am-7pm	9am-7pm

Please note:

- Onsite ticketing counters will close at 5:30p.m. and no admission is allowed after 6:15 p.m. on 25 July.
- Since the opening hours on 25 July is extended, exhibitors are highly recommended to finish packing the stock and complete move-out procedure as soon as possible to avoid affecting the move-in schedule of other exhibitions that follow.
- On the move-out day (25 July), the time for goods vehicle to proceed to HKCEC loading area will postpone 2 hours according to the time shown on the Move-out Vehicle Permit . Please arrange goods vehicle to first report to Tsing Yi Vehicle Marshlling Area and then proceed to HKCEC loading area.

The above is the best arrangement after the feasibility study conducted by the Organiser and other organisations concerned. Your understanding and consideration are much appreciated. Thank you very much.